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Nieuwsbrief 31 mei 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

 
Kiezen voor Europa 
 
Op donderdag 6 juni zijn de Europese verkiezingen. Belangrijk, want we kunnen dan mede 
de koers bepalen van de Europese Unie. Volgens opiniepeilingen in Europa lijkt het erop dat 
de (extreem-)rechtse partijen meer invloed zullen krijgen in het Europees Parlement. Dat is 
slecht nieuws want die partijen willen minder Europa. Sommige partijen willen vanuit het 
parlement Europa zelfs uithollen. Een zorgelijke ontwikkeling.  
 
Van ons eigen nieuwe, (extreem-)rechtse kabinet-in-oprichting valt ook niet veel goeds te 
verwachten. Zij willen van Nederland een fort maken binnen Europa. Het kabinet wil zich 
onttrekken aan Europese verplichtingen (asiel) en tegelijkertijd afwijken van allerlei afspraken 
(die dus gemaakt zijn met goedkeuring van Nederland en de Kamer) rond stikstof en mest. 
Kortom, een beleid dat erop gericht is Europa en daarmee Nederland, te verzwakken.  
Ieder weldenkend mens weet dat we een krachtig Europa nodig hebben om veel van de 
problemen aan te pakken. De oorlog in Oekraïne, het klimaatbeleid, de regulering van 
migratie om een aantal te noemen, kan niet zonder goede afspraken en regels in Europa. En 
dan praten we nog even niet dat Europa ons rijk maakt. De Nederlandse bank rekende 
namelijk uit dat de EU ons veel meer oplevert dan het ons kost! 
Ook de PVV zal merken dat je niet zomaar onder internationale afspraken uit kunt. Gelukkig 
maar, want dankzij Europa zal in Nederland het water en de lucht schoner moeten worden. 
Iets waar de bewoners van onze regio zeer van kunnen profiteren.  
 
De discussie over het coalitieakkoord van het nieuwe kabinet, in het parlement en in de 
publieke arena, biedt grote mogelijkheden voor GroenLinksPvdA om te laten zien wat de 
waarde is van de Europese Unie voor Nederland.  
Vier jaar geleden deden we het uitstekend met Frans Timmermans als lijsttrekker. Nu 
hebben we zeer vooraanstaande Europarlementariërs als Bas Eickhout en Mohammed 
Chahim die voor ons de kar gaan trekken. Zij hebben de afgelopen jaren bewezen dat ze 
weten hoe je besluiten kunt nemen die positief uitpakken voor Nederland én Europa. We 
mogen trots zijn op zulke partijleden. 
 

Stem dus op lijst 1!! En zorg ervoor dat we op #1 blijven staan! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter afdeling Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 

\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Onrustig 
Het is momenteel bestuurlijk onrustig in 
Bloemendaal. Wethouder Henk Wijkhuisen 
(D66) heeft vorige week afscheid genomen. 
Hij is gestopt wegens gezondheidsredenen. 
28 mei staat in het HD dat ook Wethouder 
Nico Heijink (VVD) stopt om 
gezondheidsredenen. Dat is heel plotseling 
gegaan. Laten we hopen dat het hen goed 
gaat. Eerder heeft ook de 
gemeentesecretaris aangegeven te stoppen. 
Heftige tijden dus, ook voor onze 
burgemeester Broekers-Knol en onze eigen 
Wethouder Attiya Gamri die de boel op poten 
moeten houden…. 
 

Woningsplitsing 
Maar het leven gaat door. Gelukkig maar. Op 
de agenda voor de komende raad van 30 mei 
staat onder andere een initiatiefvoorstel voor 
woningsplitsing. Het wordt spannend of dat 
het gaat halen. 
Verder gaat het over een investering in de 
bibliotheken, waarvan ik inschat dat die wel 
een meerderheid gaat krijgen. Vervolgens 
ook over de toekomst van de gemeentelijke 
muziekschool. Wordt deze verzelfstandigd of 
niet? Het college heeft een tussenvariant 
voorgelegd. 
 
Tenslotte speelt camping Vogelenzang. Deze 
familiecamping is verkocht aan Marina 
Parken, een groep ontwikkelaars die er dure 
bungalows wil bouwen. Het dorp is in rep en 
roer en uiteraard zijn ook de huidige 
campingbewoners not amused. Het voelt 
oneerlijk, en ook onlogisch, om in deze 
overgangszone, tegen NNN gebied aan, een 
forse nieuwbouwwijk te bouwen. Het is echter 
maar de vraag wat er tegen te doen is. 
Er is overigens ook goed nieuws over 
‘Oldenhove’. De eigenaar St. Jacob is toch 
bereid om (de helft van) de kosten voor groot 
onderhoud te dragen. Daarmee is de kans 
groot dat Bloemendaal dit pand blijft huren 
t.b.v. de huisvesting van statushouders. 
 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 

Podcast over Nachtcultuur 

 
We hebben een nieuwe aflevering gemaakt van 
onze podcast ‘Gemeente Zaken’. Deze keer 
spraken we met Nadieh Bindels, oprichter van 
Nachtwacht Haarlem, een organisatie die zich 
inzet voor een positieve nachtcultuur in 
Haarlem. Hoe krijgt Haarlem een bloeiende 
nachtcultuur? Hoe kan de gemeente daarbij 
helpen? En hoe zorgen we dat het nachtleven 
veilig en inclusief is. De aflevering is terug te 
beluisteren op Spotify en Itunes, of klink op 
deze link.  
 

Domus Plus en Skaeve Huse 
De gemeenteraad heeft de plannen vastgesteld 
voor Domus Plus en Skaeve Huse. Hiermee 
komen er beschutte woonplekken voor mensen 
die zich niet goed redden in onze samenleving. 
In onze stad leven mensen in zeer kwetsbare 
omstandigheden. Het ontbreken van goede 
woonoplossingen zorgt in veel situaties ook 
voor flinke overlast. Daarom is het belangrijk 
dat deze woonplekken er snel komen. Lees het 
artikel van Dion Heinis en Ienke Verhoeff 
hierover op onze site. 
 

Overig 
Ander raadswerk was er ook, zo zijn we blij met 
de investeringen voor de bouw van twee 
nieuwe zwembaden in Haarlem. De huidige 
zwembaden zijn verouderd, en nodig aan 
vervanging toe.  
Wethouder Diana van Loenen probeert de 
verbindende functie van buurtcentrum de ‘De 
Roos’ in de Haarlemse wijk het Rozenprieel te 
behouden. In de plannen voor het buurtcentrum 
krijgt deze een nieuwe bestemming, deze wordt 
in de toekomst gebruikt voor bewoners die 
intensieve zorg nodig hebben.   
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://app.springcast.fm/player/episode/110329?theme=springcast
https://app.springcast.fm/player/episode/110329?theme=springcast
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-haarlemse-raad-stelt-bestemmingsplannen-domus-plus-en-skaeve-huse-vast/
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240522_49468324
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240522_49468324
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240523_70065841
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240523_70065841
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240523_70065841
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Spreidingswet 
PvdA Heemstede volgt de landelijke 
ontwikkelingen rond de formatie en we zijn 
bezorgd over een flink aantal voorstellen. 
Met name de discussie over de 
spreidingswet is voor ons nu actueel. 
 

Opvang 
Heemstede vangt binnenkort voor het eerste 
in haar geschiedenis asielzoekers op: 16 
minderjarige alleenstaande vluchtelingen 
worden dan gehuisvest aan de 
Heemsteedse Dreef. Daarnaast zijn we in 
voorbereiding op een tweede, grotere 
locatie. Het college denkt aan een locatie 
met minimaal 100 plekken. 
 
PvdA Heemstede ondersteunt dit voorstel 
van harte. Het landelijke voornemen om de 
spreidingswet in te trekken heeft er al toe 
geleid dat verschillende gemeenten hebben 
aangegeven niet meer mee te werken aan 
asielopvang in hun gemeente. Wat ons 
betreft doen we daar in Heemstede niet aan 
mee. Door de draaiende bewegingen vanuit 
het rijk en deze gemeenten is het probleem 
alleen maar groter geworden, en lopen 
asielzoekerscentra elders in het land verder 
over. Zonder perspectief. Dat is niet sociaal, 
niet menselijk, niet solidair. 
 
We hebben ons in Heemstede altijd in het 
bijzonder gericht op betaalbaar wonen, 
goede voorzieningen voor onderwijs, cultuur 
en sport, ruimhartig beleid voor jeugd en 
inwoners met minder geld. En dat blijven we 
doen. Maar van dit moment maken we 
graag gebruik om te zeggen dat opvang 
vanuit medemenselijkheid en solidariteit hier 
absoluut bijhoren. 
 

Brede PvdA fractie vergadering, 
leden welkom!  
Tijdens een leden bijeenkomst op 16 maart 
gaven enkele leden aan meer betrokken te 
willen zijn bij de lokale democratie. Daarom 
is er op 10 juni een bredere fractie 
vergadering. Hier kunnen geïnteresseerde 
leden aanschuiven en deelnemen aan de 
inhoudelijke besprekingen van de 
onderwerpen op commissie/raad agenda. 
Nadere details worden per mail gedeeld.  
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 

Spreidingswet 
April is het in Zandvoort over de 
Spreidingswet gegaan. Na het 
hoofdlijnakkoord in Den Haag heeft het 
college besloten weer een afwachtende 
houding aan te nemen. PvdA, Groen-Links en 
D66 vinden dat het college zich hiermee niet 
aan de wet houdt. Dit heeft de PvdA ook met 
zéér duidelijke bewoordingen aan de 
wethouder verteld. Wij zijn van mening dat 
wanneer we nu geen opvang zoeken dit niet 
alleen voor asielzoekers een probleem zal 
opleveren maar voor iedereen die opvang 
nodig heeft. 
PvdA heeft met Groen-Links en Zee een 
motie ingediend om het locatieonderzoek 
voort te zetten zoals vorige maand was 
aangenomen in de raad. Na veel discussie is 
de motie verworpen. Het besluit om niet 
verder te zoeken naar opvangplekken en 
locaties is niet van tafel gegaan. En wéér 
komt er niet vanuit het college een oplossing 
voor de opvang van asielzoekers. Men legt de 
wet naast zich neer in de hoop dat alles stopt. 
PvdA is boos, verdrietig en bezorgd vanwege 
dit besluit en de consequenties die dit gaat 
geven.  
 

"De Krocht" 
Een tweede groot discussiepunt is de 
verbouwing van dorpshuis ‘De Krocht’. Deze 
renovatie staat al tientallen jaren op de 
planning. In 2018 is in de gemeenteraad 
afgesproken dat de renovatie zou gaan 
plaatsvinden. In de tussentijd zijn er een 
aantal zaken tussendoor gekomen waardoor 
de start is vertraagd, bijvoorbeeld een 
vleermuis onderzoek. Nu zijn de kosten die 
initieel ingecalculeerd waren veel hoger 
uitgevallen. Deze verhoging leidde tot felle 
discussies. De discussies liepen van dat het 
aanbestedingsproces niet goed zou zijn 
gedaan tot (weer) later gaan beginnen met de 
renovatie.  Wij zijn niet blij dat de kosten zo 
veel hoger zijn maar de PvdA is wél voor het 
doorgaan van de renovatie. Wij zien dit 
dorpshuis zien als een multifunctioneel 
sociaal cultuurcentrum voor ons 
maatschappelijk belang. We kiezen om te 
investeren in het verenigingsleven, de jeugd, 
onze inwoners én in betrouwbare politiek. 
Laten we doen wat we beloofd hebben.  
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 

https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240529_57702405
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240529_57671841
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Agenda 
Vrijdag 31 mei 

Boek op tafel: Politiek en boeken met o.a. Marjolein Moorman 
Tickets:  Pletterij    
Aanvang: 20:00 – 22:30 uur 
Locatie: Pletterij, Lange Herenvest 122, Haarlem 

 

 
 

Zondag 2 juni 
Fiets ook mee met Lara Sibbing. 
Verzamelen: om 10.30 bij restaurant Fleurie (Bloemendaalseweg 
4, Bloemendaal) 
Aanmelden: stuur een mail naar groenlinkszwk@gmail.com of 
app naar 06-14317776 

 
 

Donderdag 6 juni 
Europese verkiezingen: ga stemmen en nodig vrienden en 
kennissen mee te gaan! 

 
 
 
Zaterdag 8 juni  
 
Event duurzaam wonen in Haarlem - halverwege de 
raadsperiode 
Tijd: Inloop 15:00 uur, start 15:30 uur, borrel 17:00 uur 
Plaats: Kweekcafé, Kleverlaan 9, 2023 JC Haarlem 
 
 

 
Dinsdag 18 juni 

ledengesprek voor Haarlemse leden over de linkse 
samenwerking 
 

Aanvang: 20:00 – 22:00 uur 
Programma en locatie: volgt 

 
 

 
Woensdag 3 juli  

 
Algemene Leden Vergadering afdeling Zuid-
Kennemerland 
Agenda en locatie: volgt 
Aanvang: 20:00 – 22:00 uur 
 

 

https://pletterij.nl/events/boek-op-tafel-politiek-en-boeken/
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De tijd dringt: Word jij de nieuwe voorzitter?  
André Broekmans treedt af als voorzitter van de afdeling tijdens de Algemene 
Ledenvergadering van 3 juli a.s. Helaas heeft zich nog geen kandidaat gemeld als opvolger.  
Het bestuur roept leden op zich kandidaat te stellen of suggesties te doen voor geschikte 
kandidaten. 
Voor nadere informatie kunnen leden contact opnemen met André, tel. 0610139041. 
Kandidaten kunnen zich aanmelden bij de secretaris, Romana Lenarduzzi, Zuid-
Kennemerland@pvda.nl, met een motivatiebrief en een beknopt cv. Het bestuur is de 
selectiecommissie voor deze functie.  

  

 

Fiets mee met Lara Sibbing 
GL-PvdA kandidaat Lara Sibbing is een groot fietsliefhebber en gaat op haar fiets op 
campagne door Europa en Nederland voor de aankomende Europese 
Parlementsverkiezingen. 
Op 2 juni doet ze Bloemendaal aan. GroenLinks en PvdA Zuidwest Kennemerland 
organiseren voor Lara en alle leden een fietstocht langs verschillende plekken waar het 
Europees beleid de regio raakt. Fiets, kijk en praat ook mee op 2 juni! 
Als je je van te voren aanmeldt dan staat er na afloop een drankje en broodje voor je 
klaar. 
Meer info over Lara: Lara of FMS 
 
 

 
Nachtcultuur (met Nadieh Bindels) 
Bart en Maarten bespreken de Nachtcultuur in Haarlem met 
Nadieh Bindels. Nadieh is de oprichter van Nachtwacht Haarlem, 
een organisatie die zich inzet voor de verbetering van de 
Haarlemse nachtcultuur 
 
 
 

 

Event duurzaam wonen in Haarlem - halverwege de 
raadsperiode 
Samen met GroenLinks, D66, CDA en Actiepartij organiseert PvdA Haarlem op 8 juni in het 
Kweekcafé een event over duurzaam wonen in Haarlem. 
 
Het Haarlemse coalitieakkoord is nu bijna twee jaar oud. In het akkoord vroegen we om 
actie(!) en namen we hoge duurzaamheidsambities op. Samen zetten we in op een isolatie-
offensief, willen we sneller dan de landelijke norm EFG-labels van corporatiewoningen 
wegwerken en is de ambitie om een start te maken met drie warmtenetten. Dit alles moet 
ook bijdragen aan het reduceren van de CO2-uitstoot met 60% in 2030. 
 
Na twee jaar is het tijd om de balans op te maken en vooruit te kijken. Dat doen we samen 
met interessante sprekers van onder andere Stichting !WOON en Elan Wonen. En door in 
gesprek te gaan met het publiek. Ben jij er ook bij? 
De middag is gratis toegankelijk 

Meer informatie en de aanmeldlink vind je hier: Event duurzaam wonen 
 

mailto:Zuid-Kennemerland@pvda.nl
mailto:Zuid-Kennemerland@pvda.nl
https://groenlinkspvda.nl/onze-mensen/lara-sibbing/
https://foundationmaxvanderstoel.nl/met-het-eerlijke-verhaal-fietst-lara-sibbing-door-de-eu-en-nederland
https://app.springcast.fm/18249/nachtcultuur-met-nadieh-bindels
https://app.springcast.fm/18249/nachtcultuur-met-nadieh-bindels
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/zaterdag-8-juni-evenement-duurzaam-wonen-in-haarlem-wat-doet-de-gemeente-en-wat-kun-je-zelf-doen/
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De Europese campagne is van start! 
Op zaterdag 18 mei was de aftrap van de 
Europese campagne in Haarlem.  
Europarlementariër Thijs Reuten gaf uitleg over 
wat er op het spel staat deze verkiezingen. De 
speerpunten zijn duidelijk. We gaan voor 
bestaanszekerheid, het klimaat en internationale 
veiligheid. We willen voorkomen dat Europa een 
ruk naar rechts maakt. In korte tijd bezoeken we 
acht wijken; vier aan de westkant van het 
Spaarne en vier aan de oostkant.  

Doe je ook mee?  
Al 31 mensen hebben zich aangemeld voor één of meer campagneactiviteiten. Het is echt 
fijn om die betrokkenheid te zien. Maar we kunnen je hulp goed gebruiken. Je kunt je 
aanmelden via de link: Meedoen 
Heb je nog nooit meegedaan met de campagne? Dat maakt niets uit. We lopen in duo’s 
langs de deuren en geven je van tevoren tips. 
 

 
 
Na de aftrap gingen we de 
Amsterdamsebuurt en Slachthuisbuurt in. We 
deden vooral een stemoproep. 80% van de 
Nederlanders zegt te gaan stemmen voor de 
Europese campagne, maar ongeveer 40% 
doet het echt. Het huis-aan-huizen zorgde 
weer voor interessante gesprekken.  
 
Dion Heinis 

 
 

Werkbezoeken met Thijs Reuten en Agnes Jongerius 
Rasom 

Voor en na de aftrap namen we Thijs Reuten samen met 
Agnes Jongerius mee in Haarlem. We bezochten Rasom 
in hun nieuwe pand in de Anegang. Anna Roelofs-
Ivanchenko vertelde over hoe Rasom de ongeveer 
duizend Oekraïners die nu in Haarlem worden 
opgevangen ondersteunt. Bij Rasom volgen mensen 
taallessen, maar het is ook plek voor kinderen om te 
spelen en voor allerlei clubjes. Rasom zamelt geld in voor 
goede doelen in Oekraïne. Ze doen megagoed werk en 
het was indrukwekkend om er te zijn. Het is overigens 

een plek voor iedereen. Je kunt er zo binnenstappen voor een kopje koffie. Ook kun je hier 
op Rasom stemmen: Rasom 
 
 
 
 
 
 
 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfM3kiHTdxuVGOwgzDrIYgcdXejfeoOI4uKZAo5XXudHGuOkw/viewform
https://www.appeltjevanoranje.nl/projecten/rasom-ontmoetingscentrum-voor-oekraiense-vluchtelingen
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Woningbouwprojecten 
Na het bezoek in Rasom stapten we op de fiets 
om een aantal nieuwbouwprojecten in Haarlem 
te bezoeken. Eerst naar de Europaweg. Daar 
worden in hoge dichtheid nog minimaal 3.800 
woningen gebouwd. Op de plek komt ook een 
nieuw OV-knooppunt. Er moet nog veel 
gebeuren, maar er is ook al veel in aanbouw. Zo 
ontwikkelt Elan Wonen 297 woningen, waarvan 
198 sociale huurwoningen. Deze woningen 
worden dit jaar allemaal verhuurd. Vervolgens 
fietsten we door naar Schalkwijk Midden. Deze 
gebiedsontwikkeling heeft enorm bijgedragen 
aan het bouwrecord dat Haarlem in 2023 
vestigde. Er kwamen 1.433 woningen bij. 
 

 

Veel water en toch niet schoon 
De afgelopen weken hebben we het weer op allerlei plekken in Europa kunnen zien. 
Plensbuien, al of niet voorzien van onweer en soms in de vorm van hagel. Intens in ieder 
geval. Eén van de nu al goed waarneembare gevolgen van de klimaatveranderingen. Door 
stijging van temperatuur neemt de hoeveelheid waterdamp in de atmosfeer toe. Met 
minimaal 7% per graad temperatuur stijging. Computersimulaties laten zien dat dit leidt tot 
meer extreme buien met grote intensiteit. Houd daarbij maar eens droge voeten. En toch is 
dat waar een waterschap voor moet zorgen. Dat vergt meer invloed van waterschap aan de 
voorkant van de processen waarbij nagedacht wordt over de ruimtelijke richting. Ik zal  
hieraan nog wel eens aandacht besteden in een latere bijdrage. Waar ik het nu over wil 
hebben is dat we door al dit water het rioolwater niet goed schoon krijgen. Dat gaat toch 
geheel tegen de  
intuïtie in. Veel water en toch niet schoon.  
 

Droge voeten en schoon water 
Een waterschap moet behalve voor droge voeten ook 
zorgen voor schoon water. Daarvoor heeft Rijnland een 
aantal zuiveringsinstallaties, waaronder ook één in 
Haarlem Waardepolder. We hadden afgesproken dat in 
95% van de gevallen de effluent, dat is het gezuiverde 
afvalwater, zou moeten voldoen aan de daarvoor 
vastgestelde normen. In 2023 was dat ineens lager.  
Het doel werd niet gehaald doordat 11 locaties 
waaronder Haarlem, enige tijd niet voldeden aan de 

eisen. Een belangrijke verklaring is de hevige regenval die begon in de herfst en ook een 
groot deel van de winter ons land erg nat maakte. Dat betekende 30% meer aanbod bij de 
zuiveringen. Meer werk dus. Daarnaast werken afvalwaterzuiveringsinstallaties ook niet echt 
optimaal als het afvalwater te sterk is verdund met regenwater. Rijnland investeert de 
komende jaren fors in renovatie van de zuiveringsinstallaties. Dat is hard nodig vanwege 
achterstallig onderhoud. Daardoor zullen echter de resultaten ook ongetwijfeld verbeteren. 
Maar een waterschap kan dit niet meer alleen. Klimaatadaptief werken betekent dat 
regenwater afgekoppeld moet worden van het afvalwater en afgevoerd moet worden in de 
eigen tuin of via een gescheiden rioolsysteem. In ongeveer 2/3 van de gevallen is het 
rioolsysteem nog gemengd. Gemeenten zijn verantwoordelijk voor het rioolsysteem. Aan 
mijn collega’s in de gemeenteraden is dus de taak om de afkoppeling in hun gemeente hoog 
op de agenda te houden.  
 
Jan de Ridder.  
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Overige informatie 

 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

